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Szanowny Panie Prezydencie,
 
Bulwary nad Nacyną, to jedna z wizytówek naszego miasta. Mieszkańcy jednak pytają mnie często o jeden z jego istotnych elementów.
Obecne oznakowanie bulwarów wzdłuż rzeki sugeruje, że pod mostem ulicy Kotucza mogą przejeżdżać jedynie rowerzyści, bo tak 
wymalowane są pasy. Ale rzeczywistość pokazuje, że piesi z dziećmi, biegacze, rolkarze też z tego przejazdu korzystają i w zasadzie trudno 
się dziwić, skoro tak jest wygodniej i nie trzeba się wracać do przejścia dla pieszych. Inną kwestią pozostaje stwarzanie z rowerzystów 
uprzywilejowanej grupy użytkowników tego przejazdu (bezzasadnie). Dlatego jeśli to możliwe prawnie proponuję zmianę oznakowania 
poziomego i tym samym zalegalizowanie poruszania się pieszych przejściem pod ul. Kotucza. Myślę, że zwiększyłoby to bezpieczeństwo 
pieszych i rowerzystów.
 
Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika
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